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Hei,
 
Visar til brev av 11.2 til formann i valdet, Anders Hauge.  Eg vil gjerne komme med ein eigen kommentar.
 
Er enig i det aller meste i brevet, bortsett fra ein ting.  Det står: 
 
«Dersom vald med store skadeproblem har større fokus på å ta ut koller vil ein kunne oppnå ei raskare 
reduksjon av hjortestamma. For å redusere hjortestamma blir det «sagt» at delen eldre koller i 
jaktuttaket er over 25%. Sjå vedlagte tabell for valda ovanfor.»
 
Auke avskyting av koller er den meste effektive måten å redusere stamma på, det er rett.  Men at dette 
skal skje kun i dei områda med størst skadeproblem er etter mi meining ikkje rett.  Dette då 
hjortestamma brukar store delar av øya heile året, me jaktar alle stort sett på «same hjorten».  Det at 
auka uttak av koller kun skal skje i dei områda hjorten samlar seg i jaktperioden er ikkje logisk 
forvaltningsmessig.  Ei auke i avskyting av koller bør derfor skje etter dei same fordelingsprinsipp som 
elles gjeld for den retta avskytinga som dannar grunnlaget for kva hjortestamme og kva kjønn og 
alderssamansetning me skal ende opp med etter jakta.  
 
Om det visar seg på tampen av jakta at me ikkje har oppnådd ønska avskyting både i antall og 
kjønnsfordeling, kan dette i tilfelle bli gjort der det er hjort å finne på den tida, for eksempel i perioden 1 
desember og ut jakta.   Om dette då visar seg å være på dei områda som og har størst skade, så kan det 
godt hende.  Men argumentet mitt er at avskytinga alder og kjønns messig bør i utgangspunktet skje på 
same vilkår som elles.
 
 
Beste helsing
Johannes O. Borge
Medlem av jaktfelt Borge 2, Rongved Hauge hjortevald
 


